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Abstract (en)
This device comprises a stopper (3) which is mounted in a non-reversible manner on the neck of a receptacle and the opening of which is carried
out by tearing, and a safety cap (4) mounted on the stopper and fixed thereto by returns (24) towards the inside which are engaged behind a lip (16)
projecting radially from the stopper towards the outside, the number and the shape of the returns (24) corresponding to those of cutouts (17) made
in the lip (16). Application to the closure of receptacles containing dangerous products. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce dispositif comprend un bouchon (3) monté de façon irréversible sur le col d'un récipient, et dont l'ouverture est réalisée par déchirage, et une
cape de sécurité (4) montée sur le bouchon et fixée sur celui-ci par des retours (24) vers l'intérieur engagés derrière une lèvre (16) faisant saillie
radialement du bouchon vers l'extérieur, le nombre et la forme des retours (24) correspondant à ceux de découpes (17) ménagés dans la lèvre (16).
Application au bouchage de récipients contenant des produits dangereux. <IMAGE>
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